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Sportvisie 2013-2016; Nota Sport en Bewegen 2024-2028 

 

Geachte leden van het College en gemeenteraad, en andere belangstellenden, 

 

Namens de Sport Federatie Soest wil ik reageren op de voorliggende Nota Sport en Bewegen. 

 

De SFS is verheugd dat er weer een actuele Sportvisie voorligt, welke het beleid voor de komende 

jaren uitzet. De laatste Sportvisie is eind 2016 geëxpireerd. En er zitten dus 7 vrije jaren tussen 

alhoewel er in die jaren gelukkig wel druk is gewerkt aan het verder implementeren van de in de 

Sportvisie 2013-2016 afgesproken beleidsintenties. De SFS heeft de volgende aandachtspunten en 

aanbevelingen: 

 

1. Aansluiting met de vorige nota.  

Gemist wordt welke beleidsdoelen uit de Sportvisie 2013-2016 zijn gehaald, welke nog open 

staan, en met welke niet meer verder gegaan wordt. Denk bijvoorbeeld aan privatisering van 

accommodaties. In de oplegnotitie wordt namelijk wèl genoemd, dat de beleidsuitgangspunten 

uit vorige beleidsnotities worden meegenomen naar een nieuwe periode! 

De SFS beveelt aan om de beleidsuitgangspunten uit vorige beleidsnotities, samen met hun 

actualiteit,  op te nemen in de nieuwe sportnota. 

 

2. Veel Ambities, veel onderzoek 

De nota bevat een veelheid aan ambities, misschien wel teveel om in de komende jaren waar te 

maken. Hoe deze ambities te concretiseren is in deze Sportnota niet dan wel onvoldoende terug 

te vinden. Daar lijkt nogal wat onderzoek aan vooraf te moeten gaan (blz. 26 en verder). In de 

Sportnota wordt 39 ! keer het woord onderzoek aangehaald, waarvan 22 keer om ambities en de 

realisatie ervan te onderbouwen. De SFS begrijpt niet dat er na zoveel jaren voorbereiding nog 

zoveel onderzocht moet worden.  

De SFS beveelt aan om de nota aan te vullen met concrete doelen, zeker voor het eerste jaar. 

 

3. Financiële paragraaf ontbreekt.  

Voor het maken van keuzes en stellen van prioriteiten, is het noodzakelijk dat er ook een 

financiële paragraaf beschikbaar is. Die ontbreekt nog. Dit ondanks het feit dat er een lange 

voorbereidingstijd aan de Sportnota vooraf is gegaan. De Gemeente wil investeren, heeft dat ook 

uitgesproken in het Sportakkoord, maar daarvoor is ook een financiële onderbouwing nodig om 

daarbij ook het rendement van een investering te bepalen, of daarvoor minstens nadere te 

bereiken doelen te stellen. 

De SFS beveelt aan de sportnota aan te vullen met een financiële paragraaf 

 

  



 

4. Gemeente. Uitgangspositie 

De SFS mist duidelijkheid over verschillende uitgangsposities, die onze Gemeente in gesprekken 

met de sportbelanghebbenden inzet.  

a. Voorbeeld is het formuleren van toekomstscenario’s voor het zwembad. De SFS had 

verwacht dat opgenomen zou zijn dat de Gemeente het zwembad een 

basisvoorziening vindt en wat dat op basis van toekomstscenario’s in de toekomst 

voor offers vraagt. 

b. Nieuwbouw van het Griftlandcollege  

De SFS mist duidelijkheid over het samen met de sport optrekken bij de nieuwbouw 

van het Griftlandcollege. Daar had de SFS verwacht dat er opgenomen zou zijn, dat 

de Gemeente in die voorbereiding “eist” dat de sportaccommodatie multifunctioneel 

moet worden ingericht, inclusief een ontmoetingsruimte, zodat deze buiten 

schooltijden ook voor de sportverenigingen en andere sporters optimaal beschikbaar 

is. 

De SFS beveelt aan om uitgangsposities in de nota op te nemen. 

 

5. Gemeente; De Facilitaire rol van de Gemeente 

De SFS vindt dat de facilitaire rol van de Gemeente onvoldoende is uitgewerkt. Nu sport toch 

onderdeel is geworden van het sociaal domein en daardoor vanuit een breder perspectief wordt 

beoordeeld, zou de integraliteit ook vanuit de Gemeente zichtbaar moeten worden vanuit een, 

wat we vaak noemen, éénloketgedachte, zodat de sportverenigingen niet hoeven te shoppen en 

dat sport vanuit een breder perspectief wordt benaderd.  

De SFS beveelt aan om voor verenigingen bij de Gemeente een éénloket service in te richten en 

deze ambitie op te nemen in de sportnota 

 

6. Integralitiet 

De sporters komen niet alleen sporten, maar het is ook een plek van ontmoeten, heeft een 

sociale en in sommige gevallen een educatieve functie.  

De SFS beveelt aan om de integraliteit ook mee te nemen in de andere beleidsvisies als 

Omgevingsvisie, de APV.  

 

7. Vrijwilligers 

De nota erkent het belang van de inzet van vrijwilligers. Er ontbreekt helaas een beleidsparagraaf 

om het vrijwilligerswerk te bevorderen en een ambitie om de samenwerking van Gemeente met 

vrijwilligers te vereenvoudigen. Reeds aangegeven elementen zijn hulp bij het voldoen aan wet- 

en regelgeving, bereikbaarheid van de Gemeente na kantooruren,   

Dit zal positieve effecten hebben op het gevoel “Soester” te zijn, onderdeel te zijn van de Soester 

gemeenschap. 

De SFS beveelt aan om in de nota een paragraaf, gewijd aan bevordering van vrijwilligerswerk, op 

te nemen. 

 

 

 

 


